
兩年或以上未領牌車輛寄賣待售聲明  
Declaration in respect of a Vehicle Unlicensed for Two Years or More Consigned for Sale 

 
本公司現確認獲登記車主同意，於下述日期起，妥為存放以下車輛於下述指明地點寄賣待售，但至今未能成功出售。如車

輛成功出售，會提醒新車主須為車輛領牌。如存放地點有任何改變，本公司將儘快以書面方式通知運輸署。在有關車輛出

售及過戶前，本公司將妥為存放有關車輛，並不會將之棄置。 

We confirm that the registered owner of the vehicle below has, starting from the date specified below, agreed to have the vehicle 

properly stored at the specified location below and consigned to us for sale, yet the vehicle remains unsold at the moment.  If the 

vehicle is successfully sold, we will remind the new owner to have the vehicle licensed.  If there is any change of the storage 

location, we will inform the Transport Department in writing of such changes as soon as practicable.  Before the vehicle is 

successfully sold and ownership transferred to another owner, we will properly store the vehicle and it will not be abandoned. 

 

寄賣車輛資料 

Information on the Vehicle Consigned for Sale 

 

車輛登記號碼 Vehicle Registration Mark 

 

 

車輛底盤號碼 Chassis No. 

 

寄存地點 Storage location 

 
 

 

車輛開始寄賣日期  

Date of the vehicle being consigned for sale 

 

 (日/月/年 DD/MM/YYYY) 

車輛經銷商資料 

Information on the Car Dealer 

 

公司名稱 Company’s Name 

 

 

公司註冊證號碼／商業登記證號碼／公司編號* 

Certificate of Incorporation No. / Business Registration 

Certificate No. / Company Registration No.* 

 

 

公司授權人簽署** 

Signature of Company’s Authorized Person 

 

 
日期 Date  

 

* 請將不適用的刪去 Delete whichever inappropriate 

** 請加蓋公司印章 Please also stamp company’s chop 

 


